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Abstract (en)
[origin: DE4306206A1] The invention relates to a milling-cutter arrangement for road-milling machines, having a cutter holder, fastened on the milling
roll, with a stop face for the cutter head and a bore for the reception of the cutter shank which is rotatable about its longitudinal axis, in which there
is arranged between the stop face (7) of the cutter holder (5) and the cutter head (2), a wear disc (8) which is preferably positively or non-positively
connected to the stop face (7) of the cutter holder (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Fräsmeißelanordnung für Straßenfräsmaschinen mit einem auf der Fräswalze befestigten Meißelhalter mit einer
Anschlagfläche für den Meißelkopf und einer Bohrung für die Aufnahme des um seine Längsachse drehbaren Meißelschaftes, wobei zwischen
Anschlagfläche (7) des Meißelhalters (5) und Meißelkopf (2) eine Verschleißscheibe (8) angeordnet ist, die vorzugsweise mit der Anschlagfläche (7)
des Meißelhalters (5) formschlüssig oder kraftschlüssig, oder mit der Spannhülse (9) des Fräsmeißels formschlüssig, kraftschlüssig oder einstückig
verbunden ist.
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